
 

Τα  σε βάθος 
  

                                                                              Τα ουσιαστικά χωρίζονται σε: 

Σε προηγούμενη θεωρία 
θυμηθήκαμε ότι τα 

ουσιαστικά είναι λέξεις, που 
δηλώνουν όνομα, ζώο, 

πράγμα, ενέργεια, ιδιότητα, 
επάγγελμα, τόπο, 

κατάσταση. 

Μάθαμε, επίσης, πως τα 
ουσιαστικά χωρίζονται σε 

ισοσύλλαβα κι 
ανισοσύλλαβα. 

Ας μάθουμε και 
κάτι ακόμη 

Κύρια ουσιαστικά 

Είναι τα ουσιαστικά, 
που αναφέρονται σε 
γνωστά πράγματα, 
ονόματα, ζώα κλπ. 

Γράφονται με κεφαλαίο 
γράμμα. 

Π.χ. Σάββατο, Νίκος 

Κοινά ουσιαστικά 

Είναι τα ουσιαστικά, που 
μπορούμε να πιάσουμε 

(λέγονται συγκεκριμένα) 
και τα ουσιαστικά, που 

μπορούμε να νιώσουμε ή 
σκεφτούμε (λέγονται 

αφηρημένα). 

Π.χ. λουλούδι 
(συγκεκριμένο) 

Αγάπη (αφηρημένο) 
 

Υπάρχουν και τα περιληπτικά 
ουσιαστικά. Είναι αυτά που 
δηλώνουν μια ομάδα ίδιων 

ανθρώπων, ζώων, πραγμάτων κλπ.  

Π.χ. στρατός 

Το όνομα μου 
είναι κι αυτό 
ουσιαστικό. 


